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A C T A  
REUNIÓ DE JUNTA 

AFA Escola Pere IV 
2021/2023 

 
Acta núm.: 19 
Caràcter: Ordinària 

Data: 21 de setembre de 2023 
Hora inici: 19  hores 

Hora final: 20:55 hores 
Lloc: Telemàtica via Google Meet 
 

 
ASSISTENTS: 

 
Presidenta: Olga Torras 
 

Vicepresidenta: Maria Rosa Gili 
 

Secretari: David García  
 
Tresorer: Lázaro Quintana 

 
Vocal de Pedagògica: Arit Akpan 

Vocal d’Extraescolars: Maria Casal i Elisa Herrero 
Vocal Temps de Trobades i Biblioteca: Nuria Ferrer 
Vocal de Casals i Colònies: Elitza Ananieva 

Vocal de Barri i Camins Escolars: Ramon Maria Altissent 
Vocal de Comunicació: Josep Maria Dempere 

Vocal de Festes: Esther Díaz 
 

 
EXCUSEN LA SEVA ABSÈNCIA: 
 

Vocal de Diversitat: Vocalia vacant 
Vocal de Menjador: Sílvia Domènech 

Vocal de Lleure en Família: Vocalia vacant 
 
ALTRES ASSISTENTS: 

 
Membres de les famílies: Daniel Azuara, Georgina Díez, Julie Rogissant, 

Laura Ruiz, Raquel de Haro, Vanesa G., Albert Martín, Mireia Corcoles, Sílvia 
Abad, Xavi Ruz 
 

ORDRE DEL DIA 
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1. Aprovació de l’acta anterior 

2. Festa de Benvinguda 

3. Valoració / Impressions per part de les famílies sobre les mesures de 

millora de l’entorn escolar 

4. Seguiment de la casuística de la calor a les aules i mesures correctores 

5. Reserva casa colònies i terreny Afampada 

6. Projectes a considerar per incloure com aportacions AFA per millores de 

l’escola dintre del pressupost 2023 – 2024 

7. Eleccions 2023: organització, vacants i dates 

8. Loteria de Nadal 

9. Elecció vocal de la comissió de Lleure en família per cobrir vacant fins 

les eleccions 

10.Precs i preguntes 

 

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 

 

1. Aprovació de l’acta anterior 
 

S’aprova per unanimitat l’acta de la reunió de la Junta anterior amb data 

27 de juny de 2023.  
 
 

2. Festa de Benvinguda 

 

La vocal de Festes exposa que necessitaria saber si finalment es faria una 

festa de benvinguda perquè necessita organitzar-se amb la seva Comissió 

i en cas de que es fes, s’hauria de definir la data. 

 

Es debat un altre cop sobre el format de la festa i si tindria sentit fer-la 

ara amb la festa de Halloween tan a prop. 

 

Finalment, es sotmet a votació i es decideix per 3 abstencions, 3 

vots a favor i 5 en contra, no fer la festa de benvinguda. 

 

3. Valoració / Impressions per part de les famílies sobre les mesures 

de millora de l’entorn escolar 

 

El vocal de Barris i Camins escolars pregunta sobre la valoració o 

impressiones que s’han rebut sobre la millora de l’entorn escolar que s’ha 

fet durant l’estiu i explica que queda pendent la instal·lació de les 

jardineres al Camí Antic de València (degut segurament a la situació de 

sequera) i també la millora  de la il·luminació del carrer, aspectes que es 

faran arribar a l’ajuntament per mirar de que es facin. 
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En termes generals la valoració és molt positiva i es comenta que potser 

s’hauria d’haver limitat la velocitat a 30 km/h en el tram del carrer Bilbao 

de l’escola i potser també la instal·lació de pilones berlineses per obligar 

a reduir la velocitat. 

 

 

4. Seguiment de la casuística de la calor a les aules i les mesures 

correctores 

 

El vocal de Barris i Camins Escolars comenta que encara hi ha aules del 

segon pis que arriben a 30 graus de temperatura. 

 

En general es comenta que malgrat que la compra de ventiladors ajuda a 

pal·liar una mica aquesta situació de calor, són clarament mesures 

insuficients i s’ha de seguir pressionant per aconseguir mesures més 

eficients.  

 

El personal docent de l’escola està  recollint dades sobre la temperatura a 

les aules i que a la darrera reunió de famílies delegades es va comentar 

que el Consorci seguia avançant en les mesures correctores i que l’escola 

estaria com a mínim al segon grup de prioritat d’aquestes mesures. 

 

5. Reserva casa colònies i terreny Afampada 

 

El vocal de Barris i Camins escolars juntament amb els representants de 

Lleure en família comenta que s’ha reservat una casa de colònies amb 90 

places per al proper estiu ja que l’estiu passat molta gent es va quedar 

sense plaça. 

 

La reserva és de 400 € que proveirà l’AFA i després les famílies assumiran 

el cost. 

 

6. Projectes a considerar per incloure com aportacions AFA per 

millores de l’escola dintre del pressupost 23-24 

 

Es debat sobre quins projectes s’haurien d’incloure com a possibles 

aportacions d’AFA dintre del proper pressupost per fer millores a l’escola. 

 

El vocal de Barris comenta que una de les aules del segon pis ha quedat 

buida ja que el grup bolet de sisè ja ha acabat, i es diu que potser es 

podria fer una aula tecnològica. 

 

Les vocals d’extraescolars comenten que s’han de pintar les línies del 

camp de bàsquet i que ho comentaran amb direcció, però que potser es 

podria incloure com a millora de l’escola. El vocal de Barris comenta que 

CET10 solia fer una aportació econòmica que es podria fer servir per pintar 
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les línies. Les vocals d’extraescolars li comenten que aquesta aportació es 

va perdre amb la pandèmia i que intentaran que de cara al proper curs es 

torni a incorporar, però que per aquest curs no serà possible. 

 

La presidenta comenta que l’escola ha demanat també l’ajuda de l’AFA per 

millorar i solucionar problemes del teatre del gimnàs i que potser es podria 

mirar de fer com aportació d’AFA. Es debat i es comenta que aquest seria 

més un projecte d’escola i que l’hauria d’assumir l’escola. La presidenta 

comenta que ho parlarà amb Direcció. 

 

Es comenta que a la propera junta es decidirà quina quantitat econòmica 

es dedica a la dotació AFA i es parlarà sobre els projectes que es podrien 

incloure. 

 

7. Eleccions 2023: organització, vacants i dates 

 

El secretari comenta que a la propera Assemblea general es faran les 

eleccions a la junta de l’AFA per al període 2023 – 2026, i que s’han de 

decidir totes les dates i també saber quines vocalies o posicions queden 

sense un candidat. 

 

En primer lloc es decideix les següents dates: 

 

- Termini per a la presentació de candidatures: Del divendres 29 de 

setembre al dimecres 25 d’octubre. 

- Proclamació de candidatures: Divendres 27 d’octubre 

- Convocatòria de l’Assemblea General i la Jornada electoral: Dilluns 

30 d’octubre 

- Assemblea General i Jornada electoral: Dijous 9 de novembre de 

2023 

 

Respecte a les candidatures, la presidenta, la vicepresidenta, el vocal de 

Comunicació, les vocals d’Extraescolars i la vocal de Casals i Colònies 

expressen la seva decisió de no presentar de nou candidatura. 

 

Respecte a la presentació de candidatures, la resta de persones 

manifesten la seva disposició a tornar a presentar candidatura, i respecte 

a la Comissió d’Extraescolars també hi ha persones que manifesten la seva 

intenció de presentar una candidatura així com a la de Pedagògica (amb 

la vocal en funcions) i la de Lleure en família (vacant). 

 

Com es va decidir en l’Assemblea General del mes de juny, la Comissió de 

Diversitat es dissoldrà a partir de les eleccions. 

 

Es comenta que la figura que més preocupa és la de president o presidenta 

perquè sense aquesta figura no pot continuar l’AFA segons estableix la llei 
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d’associacions. Es diu que s’ha de fer una comunicació amb les tasques 

que ha de fer el president o presidenta, amb pòsters, comunicats, etc... 

 

També es diu que la persona que sigui president o presidenta tindrà el 

suport de tota la junta i la presidenta i vicepresidenta comenten que elles 

també faran el traspàs i si ho necessita tindran també el seu suport. 

 

 

8. Loteria de Nadal 

 

El tresorer exposa que s’ha de començar a gestionar la Loteria de Nadal i 

comenta de seguir fent La Dooble, tal i com es va fer l’any passat. 

 

Es sotmet a votació i es decideix per unanimitat tornar a fer La 

Dooble com a Loteria de Nadal. 

 

9. Elecció vocal de la Comissió Lleure en família per cobrir vacant fins 

les eleccions 

 

El vocal de Lleure en família ha deixat l’escola i l’AFA perquè el seu fill ja 

ha acabat primària i la vocalia ha quedat vacant. 

 

El Xavi Ruz i el Daniel Azuara comenten que presentaran una vocalia 

compartida de Lleure en família per a les properes eleccions i s’ofereixen 

per ser vocals en funcions fins a les properes eleccions. 

 

Davant d’aquesta potestat que té la junta es sotmet a votació i es 

decideix per unanimitat que el nou vocal de Lleure en família sigui 

el Xavi Ruz a partir del dia 22 de setembre fins a les properes 

eleccions establertes per al 9 de novembre. 

 

 

10. Precs i preguntes 

 

Una família comenta que s’han rebut algunes queixes perquè no es pot 

jugar a fútbol a l’escola. Es comenta que aquest tema ja s’ha parlat a les 

reunions de famílies delegades on l’escola va exposar els motius d’aquesta 

decisió que a més va ser decidida juntament amb els infants de primària. 

 

També es comenta fer les reunions de manera híbrida però es diu que 

aquest tipus de reunions són molt complicades de gestionar sobretot per 

prendre notes per poder fer les actes. 

 

Pròxima Junta: 19 d’octubre del 2023 a les 19:00 h. 
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ACORDS 

 

1. S’aprova per unanimitat l’acta de la reunió de Junta anterior amb data 27 
de juny de 2023. 

 
2. Es sotmet a votació i es decideix per 3 abstencions, 3 vots a favor i 5 en 

contra, no fer la festa de benvinguda. 

3. Es sotmet a votació i es decideix per unanimitat tornar a fer La Dooble 

com a Loteria de Nadal. 

4. Es sotmet a votació i es decideix per unanimitat que el nou vocal de Lleure 
en família sigui el Xavi Ruz a partir del dia 22 de setembre fins a les properes 
eleccions establertes per al 9 de novembre. 

 
 
 

La Presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a Secretari, n’estenc aquesta 

acta. 

 
La Presidenta     El Secretari 

                                                                    

 
 
Olga Torres      David García  


